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ZAPISNIK 

 

sa 9. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane u vijećnici Općinskog doma Kali,  

Trg Marnjive 23, održane dana 29.02.2024. godine s početkom u 18:00 sati. 

 

 Predsjednica Općinskog vijeća pozdravlja sve prisutne te prelazi na utvrđivanje kvoruma. 

 

Prisutni općinski vijećnici: 

 

1. DUŠKO VIDOV 

2. LINDA KOLEGA BABAJKO 

3. VLATKA DUNDOV 

4. NINO LONGIN 

5. MARIN KOLEGA 

6. MARKO KOLEGA 

7. ZDENKO LONGIN 

8. ANTE GOBIN 

9. ĐANI BLASLOV 

 

Ostali prisutni: 

Privremena zamjenica načelnika Općine Kali, Marija Zelenčić, pročelnica JUO – Marija Grbić 

 

Utvrđuje se da je na sjednici nazočno 9 vijećnika (od ukupno 9 vijećnika), postoji kvorum te se 

mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća predlaže dnevni red:  

 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane dana 6.2.2024.g  

2. Prijedlog dopune Plana upravljanja pomorskim dobrom u Općini Kali za razdoblje od 2024. 

- 2028. godine s uvjetima za djelatnosti koje podliježu primjeni propisa koji uređuju 

sigurnost plovidbe  

3. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za pripajanje isporučitelja vodnih usluga na 

uslužnom području 30. trgovačkom društvu Vodovod d.o.o. za usluge opskrbe pitkom 

vodom  

4. Zapisnik o obavljenom proračunskom nadzoru u Općini Kali dostavljen od strane 

Ministarstva financija, Uprave za financijsko upravljanje, unutarnju reviziju i nadzor    

5. Vijećnička pitanja   

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Ima li netko ima nadopunu za dnevni red?  

 

S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ, dajem na glasovanje predloženi Dnevni red.  
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„ZA“ 9 VIJEĆNIKA  

„ PROTIV“ NITKO 

 

Konstatira se da je s 9 glasova „ZA“ i  0 glasova „PROTIV“ u cijelosti prihvaćen Dnevni red.  

 

TOČKA 1: Verifikacija zapisnika sa 8. sjednice Općinskog vijeća održane dana 06.02.2024. 

godine Općine Kali 

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

ZDENKO LONGIN: Upozorio bih da treba paziti na protokol, prošli puta kada je bilo htio sam 

odmah reagirati, ali nažalost nisam. Trebao je doći novi vijećnik i dati prisegu, a on je prije toga 

glasao za usvajanje dnevnog reda, znači nije bilo nazočno 9 vijećnika, nego 8 vijećnika. Kada je 

Đani dao prisegu, onda je on tek u vijeću, te je onda bilo 9 vijećnika. Mislim da treba paziti na te 

male greške.   

 

ANTE GOBIN: Odnosi se na 4. točku, gdje je izlistano prošlo vijeće kad smo imali i tada tamo piše 

i glasali smo za odlaganje kamenja od Plodina d.o.o. i stavili ste da je 9 glasova bilo „za“, ja sam 

pisao Općini da se to ispravi i dobio sam odgovor da će se ispraviti, a vidim sada u zapisniku da ste 

poslali opet neispravljeno.  

 

Predsjednica vijeća: Dajem na glasovanje Zapisnik sa 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali 

održane dana 6.2.2024. godine. 

 

„ZA“ 9  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 9 glasova „ZA“, 0 glasova „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ verificiran 

zapisnik sa 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane dana 06.02.2024. godine.  

 

TOČKA 2: Prijedlog dopune Plana upravljanja pomorskim dobrom u Općini Kali za 

razdoblje od 2024. - 2028. godine s uvjetima za djelatnosti koje podliježu primjeni propisa 

koji uređuju sigurnost plovidbe 

 

Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, Marija Grbić uvodno obrazlaže prijedlog dopune Plana 

upravljanja pomorskim dobrom u Općini Kali.  

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ, daje se na glasovanje prijedlog dopune Plana upravljanja 

pomorskim dobrom u Općini Kali za razdoblje od 2024. - 2028. godine s uvjetima za djelatnosti 

koje podliježu primjeni propisa koji uređuju sigurnost plovidbe. 
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„ZA“ 9  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 9 glasova „ZA“, 0 glasova  „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ usvojen  

Prijedlog dopune Plana upravljanja pomorskim dobrom u Općini Kali za razdoblje od 2024. - 2028. 

godine s uvjetima za djelatnosti koje podliježu primjeni propisa koji uređuju sigurnost plovidbe.  

 

TOČKA  3: Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za pripajanje isporučitelja vodnih usluga 

na uslužnom području 30. trgovačkom društvu Vodovod d.o.o. za usluge opskrbe pitkom 

vodom 

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

DUŠKO VIDOV: Ja nemam ništa protiv toga prijedloga, samo sam htio reći da sam u svom 

mandatu osnovao firmu Odvodnja d.o.o. iz razloga da se može održavati realizacija, da se ljudi koji 

se mogu da se priključe, zanima me sada trenutno u kojem je stanju Odvodnja, koji ljudi rade u 

Odvodnji, da li se ljudi preuzimaju? 

 

PROČELNICA: Ne znam koliko ljudi radi u Odvodnji d.o.o., ali mislim da će oni ostati raditi.  

 

MARKO KOLEGA: Kada se dogodi takvo spajanje, a dogodilo se kod Liburnije, onda se procijeni 

vrijednost našeg dijela i sa tolikim postotkom, mi postajemo suvlasnici, pa ako je ovo slučaj trebalo 

bi procijeniti djela, bit će je bilo između 150-200 priključaka.  

 

ZDENKO LONGIN: Pošto oni spadaju pod Općinom, mi nikad nismo dobili izvještaj od Odvodnje, 

godišnji izvještaji, da imamo uvid u firmu. Mi isključivo vodimo brigu kao Općina o svojim 

firmama. Isto tako trebali bi i dobiti i izvještaj od Hripe d.o.o., a mi ne znamo ni koliko je 

zaposlenih, ni da li tko to vodi, ni tko dobiva plaću za to.  

 

MARKO KOLEGA: Ja predlažem ako se slažete većina da damo suglasnost, a da se na prijedlog 

konačni ide još jednom na vijeće.  

 

PREDSJEDNICA OPĆINSKOG VIJEĆA: Dajem na glasovanje prijedlog odluke o davanju 

suglasnosti za pripajanje isporučitelja vodnih usluga na uslužnom području 30. trgovačkom društvu 

Vodovod d.o.o. za usluge opskrbe pitkom vodom.  

 

„ZA“ 9  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 9 glasova „ZA“, 0 glasova „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ usvojen  

Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za pripajanje isporučitelja vodnih usluga na uslužnom 

području 30. trgovačkom društvu Vodovod d.o.o. za usluge opskrbe pitkom vodom. 
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TOČKA 4: Zapisnik o obavljenom proračunskom nadzoru u Općini Kali dostavljen od strane 

Ministarstva financija, Uprave za financijsko upravljanje, unutarnju reviziju i nadzor    

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

MARKO KOLEGA: Načelnik je produžio kredit bez da pita vijeće. Kaznu nisam vidio za Općinu 

nego samo za odgovornu osobu, pa se nadam da će se naučiti do drugog puta. Ovo je pokazatelj da 

se neke forme morate držati, neke Odluke treba donijeti na vijeće.  

 

DUŠKO VIDOV: Zakon o proračunu je stupio na snagu 01.01.2021. ili 2022. godine i tamo je 

točno definirano kako se Općina može zadužiti i kada se Općina zadužuje kratkoročno ona nema 

reprogram, zašto su to donijeli u Saboru naši, zato što su se kod kratkoročnog vijeća u reprogram 

krediti produživali dva, tri ili više puta i onda bi se kratkoročni krediti pretvorili u dugoročni krediti. 

Za dugoročni kredit trebate dobiti Suglasnost Vlade RH. Ja sam to već spominjao na vijeću. 

Kratkoročni kredit se mora vratiti u roku od 12 mjeseci. Ukoliko se ne vrati u tom roku, kratkoročni 

kredit postaje dugoročni. Odredbe kazni su isto definirane. Ja pored ovoga smatram odgovornom 

osobom načelnika i našu referenticu u računovodstvu. Kazna će biti određena i za Općinu, a to smo 

mogli kupiti igračke za djecu u vrtiću ili proširiti neku prostoriju. Referentica za računovodstvo je 

dužna upozoriti načelnika da krši zakon iz razloga što je zadužena za to. 

 

ZDENKO LONGIN: Činjenica je da će Općina dobiti kaznu kao i fizička osoba.  

Pedeset tisuća kuna je minimalna kazna za Općinu Kali, a za te novce smo mogli kupiti igračke za 

djecu u vrtiću ili proširiti neku od prostorija. Ovo su sada bačeni novci naši Općinski, a igra se s 

time to je jasno. 

 

PREDSJEDNICA OPĆINSKOG VIJEĆA: S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ, 

zaključujem raspravu te se donosi zaključak o primanju na znanje Zapisnika o obavljenom 

proračunskom nadzoru u Općini Kali dostavljen od strane Ministarstva financija, Uprave za 

financijsko upravljanje, unutarnju reviziju i nadzor. 

 

TOČKA 5: VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

MARKO KOLEGA: Napravilo se uređenje obalnog pojasa u Kolegini, koje nije suglasno s UPU, 

nećete dobiti uporabnu dozvolu za cestu. Znači ako se na toj cesti dogodi nesreća, sudar ili bilo što 

drugo, krivac će biti načelnik.  

Cesta u Brgačelju, vidim da se ništa ne radi, stavili ste znak koji ne skida nikakvu 

odgovornost. Ja sam privatno doveo ljude iz geodetske firme da vide dali treba izvesti zabranu 

prometa vozilima preko 3,5 tona najmanje.  

 

LINDA KOLEGA BABAJKO: Je li vi mene zezate sada sa tom izjavom. Ja govorim ovo 30 

godina, od '92. godine nitko nije stavio ni žlicu betona u taj Brgačelj.  

 

DUŠKO VIDOV: To nije istina, ja sam u svojem mandatu radio na sanaciji potpornih zidova u 

Brgačelju.  
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MARKO KOLEGA: Znak koji ste stavili nije dovoljan i bojim se da će analiza kazati da promet 

uopće nije moguć, mislim da se po hitno treba nešto napraviti.  

Za sanaciju potpornog zida još jednom govorim ne treba građevinska dozvola nego samo projekt. 

Projekt je gotov za 15 dana. To neće riješiti cestu, šetnice, ali je rješenje prometa za ovo ljeto. 

Pogotovo što će se promet zabraniti u ulici sv. Lovre.  

Molim vas da mi dostavite elaborat prometa i parkiranja Općine Kali, te privremenu 

regulaciju prometa za vrijeme izvođenja radova na zgradi restorana.  

Našem klubu vijećnika je još dok je bio načelnik, obećano da će nam se dostaviti izvješće 

firmi kojim je Općina Kali osnivač, Hripa, Odvodnja, dječji vrtić na idućem vijeću, pa je tako 

prošlo i dosta vijeća, a mi još nismo dobili izvješće, pa vas molim da nam dostavite izvješće.  

 

ZDENKO LONGIN: Restoran se ruši, pa me zanima gdje se odvozi šuta?  

 

MARIJA ZELENČIĆ: Nigdje se još ne odvozi šuta.  

 

  

Završeno u 18,40 sati. 

 

Zapisnik sastavila:  

Magdalena Profaca 

                                                                                                              Predsjednica Općinskog vijeća:  

Linda Kolega Babajko, prof. 


